



KOPERASI KAKITANGAN KUMPULAN BIMB HOLDINGS MALAYSIA BERHAD

No. Tel: 03-41426922 / 03-41416885

Emel: cs@kobimbing.com.my

FAQ: MEMBER GET MEMBER

S: Siapakah yang layak menyertai kempen ini?

J: Anggota KOBIMBING dan kakitangan Kumpulan BIMB dengan syarat mendaftar sebagai anggota.

S: Berapa lamakah tempoh kempen ini?

J: Bagi tahun 2022, kempen ini akan diadakan sepanjang tahun

S: Berapakah jumlah insentif yang akan diterima oleh pengenalan?

J: Jumlah insentif yang disediakan kepada pengenalan adalah bergantung kepada lingkungan umur anggota baru yang menyertai koperasi seperti berikut:

Lingkungan Umur	Insentif Dibayar (RM)
20 – 30	70.00
31 – 40	30.00
Selain daripada di atas	20.00

S: Apakah dokumen yang perlu disertakan untuk mendapatkan insentif ini?

J: Pengenalan perlu memastikan anggota mengisi borang keanggotaan baru, salinan kad pengenalan dan membuat bayaran fi masuk dan menulis nama pengenalan di bahagian atas borang keanggotaan baru.

S: Adakah terdapat had maksimum keanggotaan baru bagi setiap pengenalan?

J: Tiada. Pengenalan boleh membawa masuk seramai mungkin untuk menjadi anggota.

S: Sekiranya kakitangan membuat pembatalan keanggotaan sebelum diluluskan, adakah pengenalan masih mendapat insentif tersebut?

J: Tidak, pengenalan hanya akan mendapat insentif tersebut sekiranya keanggotaan telah diluluskan oleh Anggota Lembaga Koperasi.

S: Bilakah bayaran insentif akan dikreditkan ke akaun pengenalan?

J: Bayaran akan dibuat secara berkala iaitu pada bulan Mac, Jun, September dan Disember.

S: Apakah terdapat keistimewaan untuk anggota baru?

J: Koperasi menyediakan cabutan bertuah bagi anggota baru yang menyertai KOBIMBING.



KOPERASI KAKITANGAN KUMPULAN BIMB HOLDINGS MALAYSIA BERHAD

No. Tel: 03-41426922 / 03-41416885

Emel: cs@kobimbing.com.my

S: Apakah syarat untuk menyertai cabutan bertuah tersebut?

J: Anggota baru perlu melanggan Pelan Takaful Mutiara Plus (minima RM10.00) dan layak sepanjang tempoh cabutan bertuah tersebut berlangsung.

S: Apakah hadiah-hadiah yang disediakan untuk anggota baru?

J: Hadiah cabutan bertuah adalah mengikut tempoh kempen seperti berikut:

Tempoh	Hadiah Cabutan Bertuah
April – Jun	Hadiah Pertama: Smart Tv Hadiah Kedua : Smart Phone Hadiah Ketiga : Smart Watch
Julai - Disember	1/gram Gold Bar

S: Bagaimanakah pemenang cabutan bertuah dipilih?

J: Undian akan dibuat dengan menggunakan sistem dan pemenang akan di hubungi serta akan diumumkan di platform media sosial KOBIMBING.